
MOTIE

Voorstel nummer: 2

De raad van de gemeente Leiderdorp in vergadering bijeen d.d. 4 november 2022

Onderwerp: Energieke Verenigingen

Gehoord de beraadslaging,

Overwegende:
- Dat verenigingen belangrijk zijn voor de leefbaarheid en sociale cohesie in Leiderdorp en voor 

het algemeen welzijn van onze inwoners;
- Dat veel verenigingen nog (financieel) aan het herstellen zijn van de coronaperiode waarin 

het voor verenigingen lastig was om leden en vrijwilligers aan zich te (blijven) binden;
- Dat veel verenigingen nu worden geconfronteerd met snel gestegen energiekosten;
- Dat de inflatie in korte tijd is gestegen en verenigingen ook hierdoor met hogere kosten 

worden geconfronteerd;
- Dat verenigingen hun eigen verantwoordelijkheid hebben om hun begroting sluitend te 

krijgen en te houden;
- Dat verenigingen deze kostenstijging niet in heel korte tijd kunnen compenseren met 

doorvoering van hogere contributies voor de leden.

Constaterende:
- Dat deze combinatie van factoren mogelijk kan leiden tot problemen voor verenigingen en/of 

het stopzetten van (sociale) activiteiten;
- Dat er geen ruimte is voor structurele ondersteuning, maar wel financiële ruimte is om 

verenigingen in 2023 te ondersteunen en te zorgen dat verenigingen niet omvallen;
- Dat er draagvlak bij verenigingen is om maatregelen te nemen als: eerder de 

terreinverlichting uit, niet of minder douchen, de verwarming in clubhuis en kleedkamers 
verlagen, versneld aanbrengen LED-verlichting in gebouwen, onderzoeken of versneld 
aanleggen zonnepanelen haalbaar is, maar ook een eenmalige contributieverhoging willen 
doorvoeren.

Verzoekt het College om:
- In gesprek te gaan met de Leiderdorpse verenigingen en in kaart te brengen wat de gevolgen 

zijn van de hoge (energie)kosten voor de verenigingen en welke acties verenigingen zelf al 
bedacht en mogelijk genomen hebben om de problemen het hoofd te bieden;

- Op welke wijze vanuit de gemeente de beste ondersteuning kan worden geboden, met oog 
voor een goede balans tussen sociaal effect, actief verenigingsleven en kosten voor de 
gemeente/samenleving;

- Waarbij er een voorkeur is voor wat er met financiële steun van de gemeente getroffen kan 
worden aan duurzame maatregelen die de energielasten voor verenigingen verlagen en naar 
verwachting draagbaar maken;

- De gemeenteraad in de raadsvergadering van december 2022 een voorstel te doen waarin 
een duidelijke koppeling wordt opgenomen tussen financiële steun en eigen 



besparingsbijdrage van verenigingen. Welke maatregelen zijn haalbaar, tegen welk bedrag en 
uit welke middelen kunnen genoemde (eenmalige) maatregelen bekostigd worden.

En gaat over tot de orde van de dag.

Leiderdorp, d.d. 4 november 2022
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